ŠTO UČINITI KADA NA KRAJU RETKA NE STANE ČITAVA RIJEČ?

	

	

	


	

	

	


	

	

	


KAD NA KRAJU RETKA NE STANE CIJELA RIJEČ, U NOVI REDAK PRENESI SAMO  JEDAN SLOG ILI VIŠE SLOGOVA.

	U RIJEČI KOJE RASTAVLJAMO IZA SLOGA KOJI OSTAJE U RETKU BILJEŽIMO ZNAK RASTAVLJANJA, SPOJNICU.( - )

PAZI!  Jednosložne riječi se ne mogu rastaviti na slogove.


· Prepiši u bilježnicu dio priče tako da zadnju riječ rastaviš i preneseš u novi redak.
   Uoči prvoga dana škole Ana je navila budilicu da ne zakasni. Budilica je dugo zvonila i odzvonila , ali se Ana nije probudila. No zato je njezina torba već dugo bila budna.

· Ana, probudi se !- zove nježno torba. – Moramo u školu!Ana se protegne, zijevne nekoliko puta i okrene se na drugu stranu mrmljajući.

· - Samo još malo. Ti se uvijek  prerano spremiš za školu. A ako si jako nestrpljiva kreni bez mene.

